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Raadsadviescommissie Economie, Financiën, Toerisme en 
Recreatie 

Gemeente Valkenburg aan de Geul  
Conceptverslag van de vergadering de dato 21 september 2016 
 
Aanwezig voorzitter : W. Weerts*  

griffier  : J. Pluijmen 
leden  : N. Dauven (AB), J. Mlodzick (AB), H. Trimbos (VVD), W. Beckers  
    (VVD), T. Rooding (VVD), M. Knubben (CDA), G. Silverentand- 
    Nelissen (CDA), P. Wester (CDA), S. Savelsbergh-Auf den Kamp  
    (PGP), J. Smeets (PGP), A. Hidding (D66)en E. Ruijgers (D66) 
college  : R. Meijers, J. Vermeer,  
directie/ : D. Renkens en B. Mennens 
ambtenaren 

 
Afwezig   leden  : J. Blom (CDA) (voorzitter) en P. Zwakenberg (AB) 
 
 
*plaatsvervanger(ster) voor een afwezig lid 

De geluidsbestanden en andere bijlagen van deze vergadering kunt u raadplegen bij de betreffende agendapunten in iBabs. 
 

Nr. Onderwerp Behandeling 
 

1.  
 

Opening en mededelingen De voorzitter opent de vergadering. Hij heet de aanwezigen 
van harte welkom en meldt aanwezigheid conform 
bovenstaand overzicht. 

2. Spreekrecht Burgers De heer L. Dorren (vicevoorzitter Koninklijke Horeca 

Nederland) heeft zich aangemeld voor het spreekrecht.  

Op verzoek van de heer Dorren is zijn inbreng voor de 

vergadering digitaal verzonden aan raad en commissieleden.  

Inbreng leden N. Dauven, H. Trimbos en M. Knubben. 

Oproep aan college: een visie ontwikkelen over de toekomst 

van het hotelbeleid c.q. het vestigingsbeleid, inclusief 

tijdspad. 

3. Vaststelling van de agenda / 
aanmelden punten voor de 
rondvraag 

De agenda wordt vastgesteld, met dien verstande dat punt 

12b wordt betrokken bij de behandeling van agendapunt 10. 

Door de fractie PGP is een vraag voor de rondvraag 

aangemeld. 

4. Raadsplanner Er zijn geen zaken te melden. 

5. Vaststellen van de verslagen 
van de commissie EFTR de dato 
22 juni 2016 en 4 juli 2016 

Naar aanleiding van de aangeboden conceptverslagen zijn 

geen op- of aanmerkingen ontvangen. De verslagen worden 

vastgesteld conform de aangeboden concepten. 

6. Actielijst De actielijst is gelijktijdig met de uitnodiging digitaal 

verzonden. 

Inbreng lid N. Dauven inzake toetsing SVB.  

Wethouder Meijers hoopt dat de accountant hier bij de 

behandeling van agendapunt 7 op ingaat. 

Inbreng lid M. Knubben inzake toezegging wethouder 

Vermeer tijdens de commissie EFTR van 22 juni jl. ten 

aanzien van uitslagen objectieve metingen ventweg 

Nieuweweg. 

Beantwoording wethouder Vermeer heeft plaatsgevonden bij 

de behandeling van agendapunt 14, rondvraag. 
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7. Bespreekpunt: controle 

verklaring jaarstukken 2015 
 

Namens Ernst & Young verzorgen mevrouw Silverentand en 
de heer Degens een toelichting. 
Inbreng leden M. Knubben, N. Dauven, H. Trimbos en  
E. Ruijgers. 
Beantwoording mevrouw Silverentand en de heer Degens. 
De voorzitter dankt mevrouw Silverentand en de heer 
Degens voor hun inbreng. Ten aanzien van de vraag van de 
fractie CDA over de grondpositie ad 7 ton stelt hij voor de 
exacte uitleg toe te voegen aan het verslag. 
De heer Degens zegt toe dat dit wordt uitgezocht. Hij levert 
een tekst aan voor in het verslag. 
Schriftelijke beantwoording de heer Degens: 
Wij kunnen ons met de beantwoording van de vraag door de 
heer Renkens verenigen. Op pagina 18 van ons 
accountantsverslag is de totale boekwaarde van het 
Centrumplan van € 6,1 miljoen opgenomen. Op pagina 19 is 
het onderdeel ‘in exploitatiegenomen bouwgronden’ van  
€ 0,7 miljoen dat van de totale boekwaarde deel uitmaakt 
afzonderlijk toegelicht.  
 

8. Voorstel college betreffende 
strategische aankoop 
overloopgebied parkeren 

Inbreng eerste termijn leden M. Knubben, S. Savelsbergh-Auf 
den Kamp, E. Ruijgers, W. Beckers en N. Dauven.  
Beantwoording wethouder Vermeer. 
Inbreng tweede termijn leden N. Dauven en M. Knubben.  
Beantwoording wethouder Vermeer. 
De commissie adviseert bij het presidium neer te leggen of 
dit voorstel kan worden doorgeleid naar de raadsvergadering 
van 10 oktober a.s.  

9. Voorstel college betreffende 

herschikken gebied 

reclamebelasting. 
 

Inbreng eerste termijn leden H. Trimbos, E. Ruijgers, 
S. Savelsbergh-Auf den Kamp en M. Knubben.  
Beantwoording wethouder Vermeer. 
De heer D. Renkens licht de werkwijze van het betalen van 
heffingen toe. 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
De commissie adviseert bij het presidium neer te leggen of 
dit voorstel kan worden doorgeleid naar de raadsvergadering 
van 10 oktober a.s. 

10. Voorstel college betreffende 
financiering onvoorziene 
(herstel)maatregelen 
mergelsteilwanden 
 

Inbreng eerste termijn leden M. Knubben, S. Savelsbergh-Auf 
den Kamp en H. Trimbos. 
Beantwoording wethouder Meijers: archeologisch onderzoek 
heeft inmiddels plaatsgevonden, maar hij heeft de uitslag 
nog niet gezien. Hij gaat hier bij de behandeling van 
agendapunt 13 ‘gewestelijke aangelegenheden’ nader op in. 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de 
raad (hamerstuk). 

11. Voorstel college betreffende 
voorfinanciering aanschaf en 
upgrading Paradewagens 

Inbreng eerste termijn leden N. Dauven, M. Knubben,  
S. Savelsbergh-Auf den Kamp en H. Trimbos.  
Beantwoording wethouder Vermeer. 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
De commissie adviseert het voorstel door te leiden naar de 
raad (hamerstuk), met dien verstande dat onder punt a van 
het besluit wordt toegevoegd: van de Stichting Kerststad 
Valkenburg.  

12. Bespreekpunten:  

12.a Jaarverslag 2015 BsGW Er worden geen opmerkingen gemaakt. De commissie neemt 
het jaarverslag voor kennisgeving aan. 

12.b Raadsinformatiebulletin (28) 

Extra veiligheidsmaatregelen 

mergelsteilwand Dwingel en 

Meegenomen bij de behandeling van agendapunt 10.  
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omgeving  

13. Gewestelijke aangelegenheden 
 

Wethouder Vermeer:  

 Provinciale project ‘revitalisering van 
verblijfsaccommodaties’ waarbij de pijlen zijn gericht 
op vakantieparken. Voor regio Zuid-Limburg is hij 
verantwoordelijk wethouder. 

Wethouder Meijers: 

 Aanvulling agendapunt 10: archeologisch onderzoek 
mergelsteilwanden. Onderzoek is naar tevredenheid 
uitgevoerd, maar heeft weinig opgeleverd. Verwijderde 
vulling was zeer recent. 

 Extra aangevraagde subsidie bij de provincie loopt via de 
BOS-groep. Ten aanzien van voortgang houdt het college 
de vinger aan de pols. 

14. Rondvraag Fractie PGP heeft een vraag ingediend voor de rondvraag. 
Zie bijlage. 

15. Sluiting Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter rond 21.45 
uur de vergadering. Hij dankt de aanwezigen voor hun 
inbreng. 

 

 
Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie EFTR de dato 30 november 2016. 
 
 
 
 
W. Weerts,        J.W.L. Pluijmen, 
voorzitter       griffier 


